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                                                              ZAPISNIK                                      

                                       sa 35. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta   

                      održane dana 02.06.2020.  u Domu kulture u Grohotama 

 

        ZAPOČETO U 09:00 SATI 

 

 

NAZOČNI:  Ante Ruić, Zvjezdana Jelinčić, Boris Gabela, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, 

Branka Weber, Ćiril Kalebić, Tihomir Glavurtić, Vicko Butenica i Vojka Tomić. 

 

SJEDNICI JOŠ NAZOČUJU:  Nikola Cecić Karuzić, ing., načelnik Općine Šolta, mr.sc.Nataša 

Nazor Jovović, dipl.iur, pročelnic Jedinstvenog upravnog odjela, Željko Zlendić, dipl.ing., zamjenik 

načelnika, Tonkica Radeljić – Jedinstveni upravni odjel. 

 

NENAZOČNI: Goran Tvrdić-opravdano. 

 

ZAPISNIČAR: Welda Begović 

 

Sjednica se tonski snima. 

 

PREDSJEDATELJ: Ante Ruić 

 

AD 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsjedatelj konstatira da je na sjednici prisutno 10 vijećnika te da sjednica ima kvorum. 

 

 Predsjedatelj čita predloženi dnevni red te otvara raspravu. 

 Nakon konstatacije da nema primjedbi na predloženi dnevni red, predsjedatelj isti stavlja na 

glasovanje. 

 Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja slijedeći dnevni red: 

  

Dnevni red: 

1. Usvajanje Dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa 34. Sjednice Općinskog vijeća; 

3. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta  za 2019. Godinu 

4. Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. 

Godinu 

5. Izvještaj o izvršenju održavanja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. Godine 

6. Odluka o protokolu Općine Šolta 

7. Odluka o Izmjenama i dopuna Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom 

turističke sezone;: 

8. Turistička sezona 2020. Godine 

9. Autobusni prijevoz – Promet d.o.o. 

10. Razno-vijećnička pitanja 

 

  

AD 2.) Usvajanje zapisnika sa 34. Sjednice Općinskog vijeća 

 

Predsjedatelj otvara raspravu. 

 

Vojka Tomić iznosi da ne zna zašto u zapisniku stoji da Vijećnici Vojka Tomić i vijećnik Vicko 

Buktenica nisu dostavili svoja očitovanja, na što joj predsjedatelj odgovara da to vidi s onim koji je 

vodio zapisnik. 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja Zapisnik sa 34. Sjednice Općinskog 

vijeća. 
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AD 3.) Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2019. godine 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Tonkici Radeljić. 

Tonkica Radaeljić iznosi da su dva Programa koja slijede u dnevnom redu ustvari ugrađeni u 

Godišnji izvještaj, samo smo ih morali izdvojiti radi Zakona o komunalnom gospodarstvu. 

 

Načelnik pozdravlja sve nazočne te se, na početku, zahvaljuje svim koji su učestvovali u kako navodi, 

za nas, kriznim vremenima pandemije Covid -19, a posebno Kriznom Stožeru, volonterima i 

pojedincima koji su dali svoj obol i korektno odradili jedan dio posla. Napominje da, kao što se zna,  

nismo imali oboljelih a da ćemo sada početkom turističke sezone vidjeti što će e događati, 

Također napominje da će u suradnji sa načelnikom Stožer, svojim zamjenikom neke od pojedinaca 

koji su se izrazito istakli tijekom pandemije predložiti i za nagradu Općine Šolta. 

Nadalje se zahvaljuje svima koji su doprinijeli da situacija u vrijeme pandemije ostane ovako dobra. 

 

Načelnik nadalje iznosi da je izvršenje Proračuna za prošlu godinu gotova stvar te sada samo možemo 

iz toga izvući poučak pa da budemo za slijedeći proračun pametniji i učinkovitiji. Navodi da smo mi 

često skloni da potrošimo više nego što uprihodimo, ali misli da se moramo naučiti štedjeti pogotovo 

ovu godinu  budući će Proračun biti par milijuna manji baš dijelom radi pandemije, a i radi odluka 

Vlade RH koja je svojim odlukama smanjila prihod jedinicima lokalne samoprave kao što su porez na 

promet nekretnina, pa porez na dohodak i slično, što je uzrokovalo manji Proračun. 

 

Tonkica Radeljić iznosi da smo ostvarili manjak prihoda kroz 2019. godinu od 516.220,00 kn, da 

smo imali preneseni manjak od prethodne 2018. godine od 461.000,00 kn tako da je ukupni manjak 

prihoda 977.220,00 kn. Navodi da je što se tiče samog Proračuna i njegovih Programa da je najbolje 

čitati od stranice 17. gdje je sve potanko obrazloženo, objašnjen svaki prihod i svaki rashod po 

Programima i po aktivnostima. 

Iznosi da su prihodi manji u odnosu na isto razdoblje 2018. godine upravo iz razloga smanjenja 

prihoda od poreza na nekretnine, te imamo i smanjenje prihoda iz drugih Proračuna. 

Navodi da ostali prihodi koji su naši redovni su ostvareni ili na razini 2018. godine ili čak 

malo više.  

 

Zvjezdana Jelinčić postavlja pitanje glede na 19. strani nelegalnih vodo mjerila o čemu se tu 

radi? 

Tonkica Radeljić iznosi da je došla inspekcija Vodovoda i kanalizacije i našla par ilegalnih 

vodomjera. 

Načelnik iznosi da je došla kontrola iz Vodovoda i kanalizacije i da je otkrila u DVD-u Šolta, 

u starom vrtiću i buffetu Grohote nelegalne vodomjere,  ističe da se nakon toga riješio 

problem vodomjera u DVD-u ,a da smo preuzeli obvezu za prostor bivšeg vrtića,a u buffetu 

smo išli na procjenu potroška na način da su ugradili privremeno brojilo i šest mjeseci pratili 

potrošnju vode. Nakon toga smo mi sklopili sporazum sa Buffetom Grohote o otplati 

navedenog duga tako da sada Buffet Grohote plaća i dug i redovne račune za vodu. 

 
Nataša Nazor Jovović ističe da smo navedeni dug uspjeli smanjiti jer smo istakli prigovor zastare pa 

je određeni iznos otpisan. 

 

Tihomir Glavurtić se želi referirati na opći dio te iznosi donacija Turističke zajednice za jelku 

26.875, 00 kn za samo jedno mjesto na otoku te iznosi da mu nije jasno jer mi financiramo Turističku 

zajednicu a onda ona donira novac.  

 

Tonkica Radeljić iznosi da se ovo čisto računovodstveno mora prikazati i knjižiti kao donacija, 

budući da su oni preko svog Proračuna kupili jelku i onda je prenijeli u vlasništvo Općine Šolta i zbog 

toga se tako knjiži, jer, navodi, kada Općina dobije nešto  bez naknade onda mora evidentirati i rashod 

i prihod. 
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Tihomir Glavurtić iznosi da razumije Tonkicu i da to nije ništa sporno, ali da je njemu sporno da 

Turističku zajednicu financira Općina a onda ona donira i kupuje jelku ali samo za jedno mjesto na 

otoku. Dalje iznosi da je uočio da je ono što on kao glavar okupi mještane i časti ih za Božić da je 

stavljeno kao reprezentacija, a da to nije reprezentacija i da će biti primoran ukinuti navedeno 

okupljanje. 

 

Načelnik iznosi da vijećnici moraju biti upoznati što je sve reprezentacija da je to: i kalendari i olovke 

koje su podijeljene umirovljenicima i šoltansko vino i ulje koje se nekome daje kao poklon, te ručak 

ako se nekoga počasti, Navodi da je ovdje ta reprezentacija raščlanjena tako da se lijepo vidi tko je što 

potrošio. 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA, 1 glasom „SUZDRŽANIM“ i 1 glasom 

„PROTIV“ usvaja se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Šolta za 2019. Godinu. 

 

 

 

AD 4.) Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. 

godinu 

 

Predsjedatelj otvara raspravu po 4. točci dnevnog reda. 

Tonkica Radeljić iznosi da ima raščlanjeno po šest  kategorije i to: javne površine, groblja, 

nerazvrstane ceste i putovi, javna rasvjeta, građevine i uređaji javne namjene i pomorsko dobro. 

Nadalje iznosi da je u građenje komunalne infrastrukture u 2019. godini utrošeno 3.922.657,29 kn te 

da je detaljno napisano u koje se radove ulagalo i prema Zakonu o komunalnom gospodarstvu 

naznačeno iz kojih se izvora financiralo. 

Napominje da se za građenje i održavanje komunalne infrastrukture potrošeno više nego se uprihodilo. 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 6 glasova „ZA“ i 3 glasa „SUZDRŽANA“ i 1 glasom 

„PROTIV“ usvaja se Programa građenja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. 

godinu 

 

AD 5.) Izvještaj o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. 

godinu 

 

Predsjedatelj otvara raspravu po 5. točci dnevnog reda te daje riječ Tonkici Radeljić. 

Tonkica Radeljić iznosi da je Program razvrstan u četiri kategorije i to održavanje: javne rasvjete, 

javnoprometnih površina, groblja i nerazvrstanih cesta. Navodi da je ukupno utrošeno 1.532.353,00 kn 

te da je detaljno raščlanjeno na koje radove se odnosi te napominje da se većina odnosi na održavanje 

javno prometnih površina. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi, a glede Programa građenja, u članku 1. pod Javno prometne površine točka 

1. Parking stupići iznosi da ne zna kome je palo napamet staviti one stupice poviše kamene gomile i da 

misli da gore nije moglo, da je makar trebalo ostavit ih boje betona a ne obojiti u bijelo. 

Ponovno napominje što se tiče adventskih kućica da je već govorio kako su se trebale postaviti i u 

druga mjesta, a ne samo u Grohote, ali da je dobio odgovor da je Grohote glavno mjesto. 

Iznosi što se tiče točke 3. popravak klupa da ne vidi tko ih popravlja. 

Dalje iznosi što se tiče stavke II. Groblja da u Maslinici nije u groblje uložena ni kuna već godinama, 

te da ga zanima koji je to geodetski elaborat za groblje Maslinica, na što mu Tonkica Radeljić 

odgovara da je to elaborat za uknjižbu groblja. 

Tihomir Glavurtić konstatira da je za groblje bilo predviđeno 400.000,00 kn koje više nisu u 

Proračunu te da sada Bratovština nešto pokušava urediti sa svojim novcima. 

Dalje pod stavkom III. Nerazvrstane ceste točka 6. Betoniranje obale braće Marchi iznosi da bi bilo 

bolje da taj dio nije uopće betoniran, budući je prema troškovniku stavljena podloga koja se inače 

stavlja u kući i to na temperaturi od+30 stupnjeva. Navodi da je kontaktirao nadzornog inženjera gđu. 

Bezić Antonelu koja mu je rekla da ona nije mogla to zaustaviti jer da je netko „pametan“ predvidio tu 

podlogu na visokoj temperaturi. Tihomir Glavurtić iznosi da se ta podloga stavlja u kuće a ne vani. 
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Iznosi da se cijela betonirana površina podigla i da ga zanima tko je taj koji je odredio da se to tamo 

stavi. 

Misli da se to više ne može popraviti već treba sve dignuti i nanovo napraviti. Iznosi isto tako da nije 

niti betonirana cijela površina da je na početku skalina preko koje ljudi padaju uglavnom da je sve 

napravljeno nekvalitetno i neadekvatno, a potrošeno je cca 91.000,00 kn plus trošak nadzornog 

inženjera. 

Napominje još jednom da mu je nadzorni inženjer rekao da ona nije mogla ništa tu napraviti jer je 

nekome palo napamet tako napisati u troškovnik, te iznosi da bi volio znati tko je taj pametnjaković 

kako bi ga mogao prijaviti. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi da je točno sve što je Tihomir Glavurtić iznio, da je osobno bila na toj rivi i 

da je sve puno rupa, da se beton diže. Iznosi da je tragedija tko je izvodio radove, na koji način ih je 

izvodio te da su tamo doslovno bačeni novaci. 

Iznosi da joj nije jasno kako je nadzorni inženjer mogao dozvoliti da se išta plati izvođaču kada radovi 

nisu napravljeni kako treba. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da nije kriv izvođač radova jer da je on radio prema troškovniku te da je 

krivac onaj koji je sastavio troškovnik. 

Dalje iznosi da ne zna što je ovo u točci 7. asfaltiranje prema Šešuli kada je tamo sve asfaltirano, na 

što Tonkica Radeljić iznosi da se vjerojatno radilo o jednom komadiću puta. 

Dalje se osvrće na točku V. Građevine i uređaji točka 1. Voda Strlićina, iznosi da u Maslinici postoje 

dvije vode i to Lokva sa usmrđenom vodom i na ulazu u mjesto koja je i dalje neiskorištena, imamo i u 

Grohote voda te smatra da ih svih treba urediti. Navodi da se u Maslinici na naplovu vode na ulazu u 

mjesto parkiraju automobili kao da je to parking. 

Dalje pita pod stavkom VI. Točka 7. Plaža Vela Garma-vodni doprinos što je to?  

Tonkica Radeljić iznosi da je za tu plažu ishođena građevinska dozvola te da je trebalo platiti vodni 

doprinos Hrvatskim vodama. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da se ishodila građevinska dozvola bez da se projekt dao mjestu na uvid, 

napominje da je na tom području veliki „ščerbijun“ odnosno veliki valovi koji će sve odnijeti. Misli da 

je van svake pameti da se rade projekti bez konzultacije sa mještanima.  

Dalje se osvrće na Program održavanja komunalne infrastrukture te pod stavkom II Aktivnosti 

održavanje javno prometnih i zelenih površina pod točkom 2. Kupnja, postavljanje i skidanje plažnih 

ograda navodi da je ove godine iz fonda Maslinice potrošio 55 m konopa te dao još 30 m svoga 

konopa. 

Navodi da je održavanje plaža od 01.06. do 30.09. slabo i gotovo nikako. 

Dalje pita, a glede točke 6. Deratizacija i dezinsekcija gdje se to radi? 

Tonkica Radeljić iznosi da se to radi dva puta godišnje u pravilu oko kontejnera za smeće. 

 

Načelnik iznosi da je deratizacija i dezinsekcija Zakonska obveza jedinice lokalne samouprave. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da je ovo već treći put na vijeću govorio o betoniranju oble braće Marchi te 

sada pita što će se poduzeti? 

 

Željko Zlendić iznosi da se išlo sa ovakvim betoniranjem obale braće Marchi jer se očekuje početak 

gradnje kanalizacije Maslinica pa se nije htjelo ići s pravim betonom budući bi se onda morao razbiti 

kod gradnje. Navodi da je u Ugovoru i članak koji govori o garanciji na radove pa da treba kontaktirat 

izvođača da popravi, na što Tihomir Glavurtić odgovara da to nitko ne može popraviti jer to stalno 

puca. 

Boris Gabela iznosi da što se tiče ulice obala braće Marchi da je dio ceste ako ne i cijela u vlasništvu 

Hrvatskih cesta te da su to oni trebali popraviti., na što predsjedatelj odgovara da nije točno. 

 

Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj stavlja na glasovanje 

Program održavanja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. g. 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRŽANA“ usvaja se Programa 

održavanja komunalne infrastrukture Općine Šolta za 2019. godinu 
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AD 6.) Odluka o Protokolu Općine Šolta 

 

Predsjedatelj otvara raspravu po 6 točci te daje riječ Pročelnici koja navodi da je Hrvatski Sabor 

donio novi Zakon o blagdanima, spomendanima i neradnim danima u RH i obzirom na izmjene morali 

smo donijeti i mi novu Odluku o Protokolu, naime Dan državnosti je prije bio 25.06., a sada je 30.05. i 

imali smo praznik 08.10. koji je ukinut, a sada imamo novi 18.11.  Dan sjećanja na žrtve domovinskog 

rata i sjećanja na Vukovar. Navodi da je do sada bilo da se svi ovi blagdani, spomendani obilježavaju 

na groblju Dočina, a sada u novom Protokolu će se održavati ispred Općine ispred spomenika, a u 

Dočinama će jedino biti za Svi Svete. 

 

Tihomir Glavurtić glede članak 14. Iznosi da predlaže da pojedini poklon može iznositi 1.000,00 kn.. 

Nadalje iznosi da mnogi vijećnici ne dolaze na navedene manifestacije te pita da li se mogu odrediti 

nekakve sankcije za iste? Navodi da je svaki vijećnik preuzeo neke obveze kada je postao vijećnik te 

misli da treba iste poštovati, na što mu predsjedatelj odgovara da misli da sankcije nisu dobre već da je 

to svijest vijećnika. 

 

Načelnik iznosi da je Zakonom određeno da dužnosnici ne mogu primiti dar vrjedniji od 500,00 kn te 

iznosi da se u Općini nikada nije nikome kupio dar već da se pokloni slika iz fundusa općine. Također 

Načelnik iznosi da njega ljuti da u Protokolu stoji da predsjednik vijeća i on moraju na Blagdan u 

crkvu, a ostali ne. 

 

Nakon konstatacije da nema više primjedbi ni prijedloga stavlja na glasovanje Odluku o Protokolu 

Općine Šolta 

 

Nakon provedenog glasovanja sa 8 glasova „ZA“ i 2 glasa „SUZDRZANA“ usvaja se Odluka o 

Protokolu Općine Šolta. 

 

AD 7.) Odluka o izmjenama i dopunama odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova 

tijekom turističke sezone 

 

Predsjedatelj otvara raspravu te daje riječ Načelniku. 

Načelnik iznosi da Općina Šolta trenutno gotovo sve prihode ima od komunalnog doprinosa, a koji se 

plaća pri ishođenju građevinskih dozvola jer je u tijeku pandemije svaka druga djelatnost bila zamrla. 

Stoga smatra ako se sada opet zabrane građevinski radovi na dva mjeseca da će vjerojatno biti još više 

otpuštanja radnika i smanjenja prihoda, te predlaže da se omoguće građevinski radovi do 1.07. i od 

01.09.-15.09., a za izvođenje radova u sedmom i osmom mjesecu trebat će zatražit dozvolu od 

Općinskog načelnika. Objašnjava da je dosta gradilišta mirovalo dva mjeseca u pandemiji i da se sada 

dogodio jedan zamah, da se gradi Studenac, da se završila tržnica, da se radi kanalizacija Stomorska i 

još niz manjih privatnih projekata te misli da je ispravno donijeti odluku kakvu je predložio. 

Ističe da će preuzeti odgovornost za izdavanje odobrenja za izvođenje građevinskih radova od 01.07-.-

30.09., ali uz suradnju Pročelnice, Komunalnog redara, Zamjenika načelnika i direktorice Turističke 

zajednice. 

 

Zvjezdana Jelinčić ističe da je prije par dana bilo Vijeće Turistčke zajednice Šolte te da ne zna da li je 

dostavljeno mišljenje, na što Pročelnica odgovara da je stiglo mišljenje te ga čita nazočnima. 

 

Boris Gabela iznosi da se u potpunosti slaže sa prijedlogom TZ i Načelnika te da misli da Načelniku 

ne treba „kolegij“ za donošenje odluke budući on dobro poznaje situaciju na otoku. 

Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj stavlja na glasovanje 

prijedlog Izmjena i dopuna Odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se usvaja Odluka o izmjenama i dopunama 

odluke o privremenoj zabrani izvođenja radova tijekom turističke sezone. 
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AD 8.) Turistička sezona 2020 

 

Predsjedatelj otvara raspravu po 8. točci dnevnog reda te iznosi da je uvodno izlaganje trebala dati 

direktorica TZ Zorana Kaštelanac, ali da je bolesna te riječ daje Načelniku 

 

Načelnik iznosi da je kao predsjednik Turističke zajednice upoznat sa svime, da je bio sastanak 

turističkog vijeća i da će biti još jedan sastanak do 15.06. Iznosi da je na sastanku raspravljeno o 

svemu trenutno bitnom, da se raspravljalo i o smanjenom proračunu  TZ, o kulturnom ljetu te da će se 

sva događanja prilagoditi trenutnim mjerama Stožera CZ. 

Navodi da želi da bude još jedna sjednica Općinskog vijeća do kraja mjeseca na kojoj bi se 

razgovaralo o turističkoj sezoni 2020. te dalo na uvid prijedlog Programa kulturnog ljeta za 2020. 

godinu. 

Napominje da želi da svi ujedine snage kako bi što lakše prebrodili nastalu situaciju jer ističe da je 

uvidom u Proračun ustanovljeno da će izvorni proračun biti manji za barem 2-3 milijuna kuna. 

Navodi da su tri najveće Udruge iz kulture, a to su ŠGZ Olinta, AK Sulet i KUD Šolta povukli sva 

sredstva koja su im bila predviđena za ovu godinu, a radi završetka projekta Klaritac kulture te će oni 

biti najviše zastupljeni u kulturnom ljetu. Dalje iznosi da će se ići na više manjih kulturnih događaja 

po mjestima u suradnji sa pravnim osobama iz tih mjesta, tako navodi da se već pregovara sa Dvorcem 

Martinis Marchi o sufinaniranju projekata, a tako će se raditi i u drugim mjestima.  

Navodi da će Turistička zajednica sastati i sa Mjesnim odborima kako bi dogovorili suradnju i pomoć 

ovog ljeta obzirom na situaciju koja nas je svih zadesila. 

Načelnik na kraju ističe da će se napraviti sve kako bi se turisti osjećali ugodno i zadovoljno i kako bi 

im se pokazalo da i u ovoj izvanrednoj situaciji sve funkcionira i kako bi ti isti turisti u soje zemlje 

odnijeli lijepe dojmove. 

 

Predsjedatelj iznosi da se ne otvaraju restorani, a da on ipak misli da bi se restorani trebali otvoriti jer 

je Općina sa svoje strane sve napravila da oni mogu raditi. Iznosi da dolaze brodovi a da ponude uopće 

nema. Misli da bi svi trebali dati svoj doprinos u ovoj situaciji. 

 

Načelnik iznosi da se slaže sa Predsjedateljem. 

 

Ćiril Kalebić iznosi da ne zna jesu li svi upoznati, ali da postoji jedna otegotna okolnost, a to je da su 

i u Maslinici i u Stomorskoj privezani brodovi tako da je onemogućeno pristajanje brodova, a od njih 

žive ugostitelji. 

 

Predsjedatelj iznosi da je dobio informaciju da su se brodovi povukli iz Maslinice.  

 

AD 9.) Autobusni prijevoz – Promet d.o.o. 

 

Predsjedatelj otvara raspravu po 9. točci dnevnog reda te iznosi da je došlo do velikih poskupljenja u 

odnosu na prijašnje vrijeme. Navodi da će nas autobusni prijevoz po otoku u budućnosti koštati više 

od 800.000,00 kn. Iznosi da ne zna da li Općina može izdržati takve cijene s obzirom na to da se 

autobusima voze uglavnom umirovljenici i to po nekoliko njih dnevno, a mi od Države ne dobivamo 

sredstva za te besplatne vožnje, te misli da o ovoj temi moramo jako ozbiljno razgovarati i pokušati 

naći način da to riješimo.  

 

Načelnik iznosi da je prijevoz na otoku veoma složena stvar. Iznosi da povijest prijevoza postoji i da, 

ako je tko upoznat s tim, da je to predsjedatelj koji se do 2009. godine borio s time, a od 2009. pa na 

dalje iznosi da su se borili zajedno. Upoznaje nazočne da je nedavno na sastanku u Splitu kojem je 

nazočio i zamjenik načelnika razgovarao o svemu s odgovornim ljudima iz Prometa. 

Navodi da se potrudilo izvaditi 10 godina unazad troškove prijevoza na otoku te čita. Iznosi da je EU 

donijela jednu uredbu za prijevoz u Hrvatskoj te iznosi da bi želio nešto reći o tome što se tiće 

Prometa Split. Navodi da se Uredba odnosi na one koji su se prijavili za obnovu autobusnog gradskog 

prijevoza jedinica lokalne samouprave. Gradsko vijeće Grada Splita koje ima 81% vlasništva Prometa 

popisalo je jednu Uredbu broj 1370 EU i nabavili su 54 autobusa, od kojih su 34 već u prometu, a 18 

ih dolazi uskoro i još se ide u jednu nabavku, a sve je financirano 100% sredstvima EU i navodi da tu 

Uredbu treba poštivati. 
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Iznosi da je Općina Šolta potpisala Ugovor za koji je ovo vijeće dalo suglasnost, na iznos od 48.000,00 

kn mjesečno kao akontacija za 2019. godinu te navodi da smo po Ugovoru sve isplatili., međutim dug 

za 2019. Godinu je ostao više od 300.000,00 kn i imamo dug od 2018. Od 101.000,00 kn. Iznosi da mi 

nikako ne možemo utjecati na ovo situaciju, da možemo ili platiti po obračunu ili raskinuti Ugovor. 

Upoznaje nazočne da Promet ima ogromne troškove, da tvrtka ima cca 720 zapolenih. Ističe da je 

vrijedno reći da samo na režiju Prometa plaćamo cca 450.000,00 kn godišnje te na Upravu još 

60.000,00 kn godišnje. Kaže da je ukupan rashod Općine Šolta prema prometu 1.400.000,00 kn. 

Navodi da je sve analizirao pokušavajući naći gdje se može uštedjeti, međutim od tog iznosa samo na 

vozače ide 700.000,00 kn, onda postoje osiguranja, registracije, tehnički pregledi, preventivni pregledi  

što je trošak prošle godine od 202.000,00 kn, dalje iznosi da se pokušavalo vidjeti što bi se dogodilo 

da se reduciraju linije, ali se došlo do zaključka da se dobije samo mala ušteda na gorivu. Navodi da se 

razmišljalo i o tome da prijevoz preuzme npr. Komunalno Basilija, ali onda morate imati u pripremi 

zamjenske vozače ukoliko se netko razboli, ode na godišnji i slično, morate imati zamjenske autobuse 

ukoliko dođe do kvara. Navodi da je osobno pokrenuo jedino što je preostalo, a to je razgovor sa 

Ministarstvom, navodi da je kontaktirao sa svima na Braču, Hvaru, Visu, da je kontaktirao Županiju i 

da su u tijeku pregovoru da bi oni uzeli dio prijevoza za ruralna područja (Dalmatinsku zagoru i otok 

Šoltu). Navodi da je Šolta u specifičnom položaju jer mu je u Županiji rečeno da plaćaju katamaranski 

prijevoz za nas, a što nemaju stanovnici Dalmatinske zagore.  

 

Načelnik iznosi da je razgovarao u Ministarstvu sa Državnim tajnikom koji je zadužen za ovu 

problematiku te da se dogovorio susret kad on dođe u Split. Upoznaje nazočne da je otok Brač 

raspisao natječaj odnosno Ministarstvo za njih i da je kod njih koncesiju dobila Rijeka trans, ali da oni 

to lakše financiraju budući je kod njih 8 jedinica lokalne samouprave.  

Načelnik iznosi da se trenutno ne može puno napraviti jer dolazi sezona, ali misli da u budućnosti 

treba razgovarati o ovom problemu jer je on veliki. 

Navodi da smo prije dvije godine imali prihod od škole od đaka koji je bio osim ljeti 37-38.000 kn , a 

to je na godišnjem nivou 400-500.000,00 kn i imali smo od umirovljenika dvije pune  karte u oba 

pravca pa je to bilo mjesečno cca 18.000,00 i kada bi se to sve zbrojilo bili smo u odličnoj situaciji. 

Imali smo Ugovor sa prometom u tri kategorije, prva kategorija veliki autobus cijena 11,25 kn/km, 

srednji 8,75 kn/km, kombi cijena 7,8 kn/km, navodi da kad se uzme da se godišnje prođe cca 132.000 

km i sve pomnoži mi smo opet na trošku od cca 1.400.000,00 kn ali su subvencije bile drugačije. Kako 

EU ne daje za subvencije za đake i i umirovljenike oni su to isključili iz toga, drugo postoji zabrana da 

se djeca ne mogu voziti u redovnim linijama već u posebnom autobusu. Nadalje upoznaje nazočne da 

imamo ukupno 1075 umirovljenika i da je do prije godinu i po do dvije Ministarstvo obračunavalo 

cijeli taj broj, međutim da sada obračunaju samo na broj onih koji su prema evidenciji iz Općine 

napravili pokazne karte, a do sada je svega 417 umirovljenika napravilo pokaznu stoga navodi da bi tu 

još bilo novaca kada bi svi napravili pokazne, a Zamjenik Željko Zlendić iznosi da bi još više bilo 

novaca kada bi studenti i đaci napravili pokazne budući su subvencije za njih najveće. 

Dalje Načelnik čita koliko se Prometu plaćalo prijašnjih godina: 2009., 2010., 2011. I 2012. Godine 

nismo plaćali ništa, 2013. Godine 500.000,00 kn, 2014. 413.000,00kn, 2015. 40.000,00kn, 2016. 

39.000,00 kn, , 2017. Nismo plaćali ništa, 2018. 479.000,00kn od čega nismo podmirili gore 

spomenutih 101.000,00 kn, 2019. Godine 575.000,00 kn od i 2020. Nismo još platili ništa. 

Načelnik iznosi da misli da je rješenje da se počnemo ozbiljno baviti prometom i to preko Ministarstva 

. 

Predsjedatelj iznosi da je sve ovo izneseno ok, ali da nedostaje analiza koliko se putnika uopće vozi. 

Iznosi da se nekada puno i teško radilo na tom prometu upoznaje nazočne da smo u jednom trenutku 

bili preuzeli kompletan promet, izdavali sami svoje karte, mi smo vršili obračune, sve je bilo u Općini 

Šolta i dolazili smo do cijene od 0 kn u vremenima koja su bila daleko teža nego danas. Iznosi da do 

2012. smo imali 0 kn i nismo ništa plaćali, a ustvari smo cijelo vrijeme imali Ugovore a prometom 

gdje nam je naplaćivano po kilometru, iznosi da je u tu cijenu bilo uključeno sve i vozači i osiguranja i 

tehnički pregledi i sl., a da je cijena bila od cca 7-14 kn po km, a sada je došlo do 18 kn što osobno 

smatra precijenjenim. U svakom slučaju iznosi da imamo mogućnost da određena sredstva povučemo 

od Države za umirovljenike, studente i đake, nadalje smatra da bi s Prometom mogli razgovarati o 

manjoj cijeni po kilometru, a ako  ne s Prometom onda s nekom drugom tvrtkom. 

Predsjedatelj iznosi da trebamo analizirati koliki su nam prihodi koliki nam je broj putnika, trebamo 

voditi računa o vozačima koji nam moraju biti prioritet jer ih ne možemo ostaviti na ulici. Iznosi da 
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promet na Šolti treba reorganizirati da o problemu treba razgovarati i razgovarati,  ali da moramo doći 

do rješenja.  

 

Predsjedatelj prekida sjednicu i konstatira da su u 10:25 sati sjednici pristupili direktorica 

Komunalnog Basilija Tihana Glavurtić i Mladen Cecić. 

 

Tihomir Glavurtić iznosi da o Prometu prati već godinama i da zaključuje da se tamo kako koja 

politika dođe mijenjaju direktori koji u stvari ne znaju ništa. Pita da li se može razgovarati sa nekim 

drugim prijevoznicima? 

 

Načelnik predlaže zamjenika Željka Zlendića i predsjedatelja Antu Ruića da pomognu u rješavanju 

ovih problema na što mu predsjedatelj odgovara da nije zainteresiran jer da je on puno radio na tome 

prije.  

 

Predsjedatelj nakon prelaska na zadnju točku dnevnog reda daje riječ Pročelnici a u svezi donošenja 

Odluke o ukidanju statusa javnog dobra. 

 

Pročelnica iznosi da se ovdje radi o predmetu koji je prije par mjeseci bio na vijeću gdje je donesen 

Zaključak da se prihvaća inicijativa Siniše Meichsnera iz Rogača da se pokrene postupak izdvajanja 

dijela čestice zemlje površine 109 m2 iz čestice zemlje broj 4629/1 u naravi put, K.O. Grohote, da sve 

financira navedeni gospodin i da kada se izdvoji čestica da se onda proda. Navodi da je sada postupak 

u tijeku i da je na redu sada da se donese ova odluka. 

 

Predsjedatelj iznosi da se o ovome već raspravljao. 

 

Predsjedatelj iznosi da je ovaj dio o kojem govorima sada upisan kao put i da ga mi moramo izdvojiti 

i da će tada tih 109 m2 biti zasebna parcela sa brojem koju onda možemo prodati. Dakle navodi ništa 

se ne događa samo izdvajamo 109 m2 iz parcele puta i formiramo zasebnu parcelu koja više neće biti 

javno dobro. 

 

Vicko Buktenica iznosi da je bilo govora da će on nad tom parcelom naliti ploču, a da će ispod PŠRD 

Koralj postaviti svoje kućice.  

 

Predsjedatelj iznosi da se o tome razmišljalo ali da se onda došlo do toga da mi ne možemo tu biti 

investitori. 

 

Načelnik iznosi da smo mi razmišljali o tome da bi napravili nekakvu recepciju za nautički turizam te 

da bi s novcima koje dobijemo od prodaje započeli izradu dokumentacije za to. 

 

Tihomir Glavurtić ovu lokaciju mi ne bi smjeli prodati već samo iznajmiti, na što kaže predsjedatelj 

da to nema smisla jer bi uređenjem tog dijela samo gosp. Meichsneru dobio besplatni ulaz i parking. 

 

Ćiril Kalebić predlaže da mu se da u najam na 99 godina, time misli da bi on pristao, a da bi Općina 

ostala u vlasništvu. 

Nakon konstatacije da nema više zainteresiranih za raspravu, predsjedatelj prijedlog Odluke stavlja na 

gladovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja JEDNOGLASNO se donosi 

 

     ODLUKA 

                                               o ukidanju statusa javnog dobra 

 

AD 9.) Razno – viječnićka pitanja 

 

Načelnik predlaže da se vijećnička pitanja stave kao prva točka dnevnog reda kao što je to  u 

Saboru,.Županiji i sl. na što mu Pročelnica odgovara da tako i stoji u Poslovniku o radu Općinskog 

vijeća.  
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Načelnik iznosi da onda ne vidi zašto se to onda ne radi tako, na što vijećnici odgovaraju da to nema 

smisla jer će onda vijećnici za ostale točke biti previše umorni da bi kvalitetno raspravljali. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi da ima pet šest vijećničkih pitanja, ali da pošto su ovdje gospoda iz 

Komunalnog Basilija da bi počela sa uređenjem mjesta. Navodi da je dala truda pa da je neke stvari 

poslikala samo u Stomorskoj pa da će ih Tonkica pokazivati, a ona će obrazlagati. 

Navodi da prva slika pokazuje tzv. „Elzovića skale“ koje su zarasle u korov i nasute šljunkom koji se 

prelijeva preko betona tako da ljudi padaju preko toga te navodi da su postavljena svjetla koja tuku u 

oči pa si po noći skoro slijep.  

 

Mladen Cecić iz Komunalnog Basilija odgovara da su te skale projekt prije njih, na što Željko Zlendić 

odgovara da kako može reći da je prije njega kada je on i prije radio u Komunalno Basilija. 

 

Mladen Cecić odgovara da je on bio protiv tog projekta. 

 

Zvijezda Jelinčić dalje komentira sliku na kojoj se vidi premještanje klupa kako kome padne napamet 

zbog toga što te klupe nisu uredno učvršćene za pod pa „šetaju“ po mjestu. Dalje ima slika kako 

građevinari građevinski otpad slože uredno uz cestu, pokazuje sliku koja to prikazuje put Pelegrina i 

navodi da taj materijal stoji već godinu dana i da je to stvar Komunalnog redara. 

Dalje pokazuje slike na kojima se vidi da se parkiraju automobili i kamioni na javno prometnim 

površinama. Dalje prikazuje kako su građevinari završili radove pa  ostavili palete, plastiku, kese i 

slično. Dalje pokazuje sliku Velog doca gdje ispod bora stoji već godinu dana ispilana grana bora sa 

kamenjem i još neispilane dvije grane koje iznosi da je već dva puta tražila da se uklone.  

Dalje pokazuje na privatnom vlasništvu odložen građevinski otpad te iznosi da se ovakve slike mogu 

vidjeti na tri četiri mjesta i to u Velom docu, kod starog hotela Olint i misli da bi trebao intervenirati 

Komunalni redar u suradnji sa Basilijom na način da donese rješenje da se isto ukloni, a ukoliko 

vlasnik ne ukloni da ukloni Basilija o trošku vlasnika.  

 

Vicko Buktenica pita kome će se naplatiti?, na što Zvjezdana Jelinčić odgovara vlasniku  zemljišta a 

Vicko Buktenica misli da bi se trebalo naplatiti onome tko je istovario 

 

 Zvjezdana Jeliničić iznosi da po Zakonu o komunalnom redu to treba očistiti vlasnik zemljišta, te 

poziva sve vijećnike da pročitaju Zakon kao i Komunalnog redara koji, smatra, bi ga trebao imati u 

„malom prstu“. 

 

Dalje Zvjezdana Jelinčić komentira sliku na kojoj se vidi veliko kamenje ispod hotela Olint koje 

prijeti da nekoga ubije. 

Dalje pokazuje slike odbačenih šahti, kabela i sličnog, dalje pokazuje sliku šetnice u Stomorskoj gdje 

je napravljen proširenje za koje je Načelnik rekao da će biti vidikovac, a na kojem se parkiraju 

automobili. Nadalje dodaje da ti automobili prolaze tom šetnicom i da je već sva iskopana, a samo 

zato što se nije stavila rampa na ulazu u šetnicu. Postavlja pitanje tko će održavati tu šetnicu obzirom 

da je već velika trava uz obje strane šetnice.  

Dalje pokazuje slike Velog doca gdje se nalazi hrpa smeća, a na što joj Načelnik odgovara da je to 

kultura mještana Stomorske. 

 

Načelnik pita  da li ovo znači da Općina Šolta  nije ništa u Stomorskoj napravila? 

 

Zvjezdana Jelinčić odgovara da ona nikada nije rekla da nije ništa napravila već da se ništa ne 

održava, a da imamo Komunalno Basilija i Komunalnog redara, još jednom govori da Komunalno 

Basilija ne radie svoj posao i da ona pri tome stoji. 

 

Općinski načelnik kada je u pitanju sadašnje spajanje na kanalizacijsku mrežu i tvrdi da ljudi nemaju 

morala da su deseci ljudi napravili svoje crne jame u putu, na općinskim parcelama na putovima. 

Načelnik traži da se jedanput razgovara kvalitetno kaže da je spreman doći na svaki skup građana, 

kaže da se potrudio te da je u Komunalno Basilija izvukao tko sve plaća pražnjenje septičkih jama pa 

da kada bi predočio taj spisak da bi vidjeli. Dalje iznosi da u Stomorskoj postoje ljudi koji su se spojili 

na kanalizaciju koja nije završena . 
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Zvjezdana Jelinčić kaže da nije ovo govorila da bi stvorila nekakvu pompu oko kanalizacije ili slično 

već da bi željela da se stvari poprave. 

 

Mladen Cecić što se tiće „Elezovića skala“ako one nisu pometene navodi da će uputiti osobu 

zaduženu za čišćenje da to napravi, ali što se tiče da li će iste biti uređene, popločane te koja je javna 

rasvjeta stavljena iznosi da on tu ne može ništa. Iznosi da je za pola ovoga nereda kriv komunalni 

redar i svi on koji prolaze tamo i okrenu glavu od nereda. Dalje iznosi da će postaviti par pitanja za 

koje misli da bi vijeće trebalo dati odgovor, zašto kabeli koji idu do kandelabera nisu spojeni, da li 

ćemo mi moći prazniti naš bazen na toj crnoj jami, misli da o tome treba pričati i traži odgovor. 

 

Direktorica Komunalnog Basilija Tihana GLavurtić iznosi da velika većina onoga što je pokazala 

gđa. Zvjezdana Jelinčić nije u nadležnosti Komunalnog Basilija, iznosi da ono što Basilija nije uspjela 

u predsezoni da će napraviti, uz minimalni trošak, sada da će nabaviti sadnice te oplemeniti mjestaa. 

Iznosi da su financijske mogućnosti u vrijeme pandemije bile ograničene i da su zapravo sve što se 

naručilo i storniralo. Navodi da se na pokazanim slikama lijepo vidi da je većina otpad od Hep-a, 

Vodovoda i samih mještana i da je to problem na cijelom otoku od kada se prešlo na novi sustav 

odvajanja otpada. Navodi da je bezobrazluk stanovnika toliki da ona svojim djelatnicima kaže da ne 

kupe otpad kojega se nelegalno odlaže. Iznosi da u Nečujmu postoji ogromna hrpa tog smeća i da ona 

kaže ne kupite to nije naše smeće. Navodi da su to brda smeća neodgovornih ljudi. Iznosi da imamo 

Odluku, da imamo sustav, da svaki otpad ima svoje mjesto i da se točno zna gdje je kojem otpadu 

mjestu, kaže da se maksimalno izlazi u susret od glomaznog otpada, deponija do dovoženja kanti i 

pomaganja ljudima koji ne mogu, ali da više neće kupiti smeće po javnim površinama jer da nemaju 

više gdje zbrinjavati to smeće. Kaže da su to ogromna sredstva, a da Općina Šolta nije maćeha 

Komunalnom pa da njoj šalju račune iako po Uredbi to ide tako. Navodi da bi, po Zakonu, Komunalno 

trebalo svako smeće na javnoj površini pokupiti i račun ispostaviti Općini Šolta i to 350,00 kn po 

odvozu plus PDV, ali da bi to dovelo do ogromnih troškova, a radi nereda stanovništva. 

Ističe da Komunalno Basilija nema ovlasti d kažnjava one koji otpad nepropisno odlažu na javnim 

površinama već da to može samo Komunalni redar. 

Iznosi da ne možemo govoriti da ne valja Komunalni redar već da on sam ništa ne može, ističe da nam 

treba komunalno redarstvo i da je to ono što treba razviti jer bez toga Komunalno Basilija neće moći 

provesti svoje Odluke. 

 

Zvjezdana Jelinčić pita zašto se ne metu ulice i održava ono što treba održavati? Iznosi da je u 

Proračunu održavanje javno zelenih površina 320.000,00 kn a da to nije mala stavka, te pita koliko se 

zelenila kupilo za Stomorsku? 

 

Tihana Glavurtić iznosi da su se u Stomorsku donijele palme i da se uređivao cijeli centar još ove 

godine i to sve u dogovoru sa Mjesnim odborom.  

 

Zvjezdana Jeliničić dalje iznosi da nije ni spomenula groblje Gornje Selo koje je u katastrofalnom 

stanju, osim čempresa koji su posađeni i koji nisu zalijevani danima te pita tko to održava? 

 

Mladen Cecić iznosi da se jesu usadili čempresi, te da je dan nalog ekipi koja je zadužena za 

zaljevanje da zaljeva, a ako se to nije učinilo prihvaća kritiku. Navodi da se na groblju počelo raditi 

koliko se moglo i da će taj projekt trajati dugo, navodi da granu koja visi nisu uspjeli skinuti jer ne 

postoji način na koji bi to učinili budući ni jedno vozilo ne može pristupiti.  

 

Branka Weber iznosi da su skale na groblju u katastrofalnom stanju. 

 

Mladen Cecić iznosi da se ide korak po korak i da će se učiniti sve što se uspije ali da je bilo 

objektivnih razloga zašto se nije sve napravilo. 

 

Zvjezdana Jelinčić dalje pita, a u ime ugostitelja, zašto moraju sami odvoziti karton, plastiku, staklo? 

 

Tihana Glavurtić odgovara da to pitanje postave Minsitarstvu zaštite okoliša koje je tako propisalo. 
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Zvjezdana Jelinčić iznosi da se ugostiteljima cijena nije smanjila, a moraju sami odvoziti? 

 

Tihana Glavurtić iznosi da se promijenio čitavi Zakon koji je regulirao odvoz otpada. 

 

Zvjezdana Jelinčić iznosi da je točno, ali da je ovo Vijeće poništilo Odluku da bi sada dobili 

uplatnice sa novim povećanjem plus još broj odvoza smeća 

 

Tihana Glavurtić iznosi da je Općinsko vijeće Općine Šolta donijelo Odluku u siječnju 2019. Godine 

i po toj odluci se sada radi i obračunava. Podsjeća nazočne da je Općinsko vijeće donijelo Odluku da 

će naplaćivati samo minimalno javnu uslugu do trenutka kada će uvesti digitalni sustav evidencije. 

Ističe da je Komunalno Basilija kroz godinu dana uspješno uspjelo uvesti digitalni sustav nakon čega 

se započelo sa naplatom, prema Odluci, dodatnih odvoza.  

 

Zvjezdna Jelinčić govori da se onda s tim trebalo upoznati ljude, na što Tihana Glavurtić odgovara da 

su svi dobili obrazloženje uz uplatnice u siječnju 2020. godine. 

 

Tihana Glavurtić iznosi da su svim ljudima bili na usluzi i da su uvijek voljni ljudima pomoć, 

objasniti sve što ih zanima.  

 

Vojka Tomić iznosi da ljudi pitaju u vezi pražnjenja septičkih jama zašto odvoz ne bi mogao biti 

jeftiniji od 400,00 kn budući je npr. u Kaštelima 300,00 kn, te pita postoji li neka mogućnost da se to 

riješi, također iznosi da pojedinci moraju prazniti jamu i više puta mjesečno pa im to stvara velike 

troškove, a ima ljudi i koji ne rade ili imaju bolesnike i sl. 

 

Tihana Glavurtić iznosi da je cisterna Komunalnog Basilija od 5 m3 i cijena je takva već godinama, a 

predlaže da se reče ljudima koji su npr. socijalni slučajevi da se pismeno obrate pa će se pokušati 

iznaći rješenje.  

  

Vojka Tomić iznosi da domicilno stanovništvo razvrstava otpad, ali da je vidjela da vikendaši to ne 

rade, nego odlažu smeće svugdje te pita da li bi mogli ti vikendaši dobiti nekakve kese ili slično? 

 

Mladen Cecić svaki taj vikendaš ako nije dobio kantu može se javiti u Komunalno i uzeti kantu i 

dogovoriti se sa djelatnicima jer, navodi, da se svakome izašlo u susret i dogovorilo sve što se moglo. 

 

Vojka Tomić predlaže da se svakog tko ne održava svoju okućnicu kazni novčano jer jedino to kod 

nas funkcionira. 

 

Ćiril Kalebić pita što je sa javnom nabavom za klupe, žardinjere i koševe za smeće, na što Tihana 

Glavurtić iznosi da se obrati Općini Šolta 

 

Željko Zlendić iznosi da je nabava provedena, ali da je trenutno sve obustavljeno. 

 

Mladen Cecić iznosi da ima nešto žardinjera i klupa i da će se to odnijeti u Stomorsku. 

 

Ćiril Kalebić pita i što je s postavljanjem prometnih znakova u Stomorskoj o kojoj je već govori, na 

što mu Željko Zlendić odgovara da znakovi stižu. 

 

Vicko Kaštelanac iznosi kada smo donosili Odluku o cijeni odvoza smeća da je bio u uvjerenju da su 

obe odluke mimo zakona i da smo se mi vratili na prvotnu odluku dakle na odluku prije nego smo 

mijenjali cijene, tako da mu se čini da je visina računa ipak trebala biti manja. 

Što se tiče kupljenja sa javnih površina misli da bi ipak trebali biti malo fleksibilni i pokupiti iako se 

slaže da su ljudi glavni problem.  

 

U 11:38 minuta direktorica Komunalnog Basilija zajedno sa Mladenom Cecićem napušta sjednicu 

uz obrazloženje da je nitko ne sluša te kaže da će doći kada se pripremi tema i kada je vijećnici budu 

spremni slušati. 
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Zvjezdana Jelinčić govori da nije točno da je nitko ne sluša nego da ona sve „zamota u celofan“ 

 

Ante Ruić iznosi da po Poslovniku svaki vijećnik može postaviti po jedno pitanje te da je zato i 

predviđeno da bude na početku sjednice, a da su ovo više rasprave koje su isto poželjne. Nadalje 

smatra da je ovdje više problem komunalnog redarstva nego Komunalnog poduzeća jer smatra da 

netko najprije mora uočiti problem pa obavijestiti onoga tko to treba ukloniti. 

 

Boris Gabela iznosi da Komunalno Basilija izvršitelj kao i svaki drugi od kojega Općina naruči 

posao, navodi da su sa Komunalnim Basilija naručeni neki poslovi i ako oni to ne izvršavaju u redu 

možemo reći, a mi im stavljamo primjedbu i na ono što nije njihov posao i što nisu ugovorili sa 

Općinom Šolta.  

Što se tiče komunalnog redarstava misli da može proći jedan komunalni redar ali da mora biti 

dostupan na mail-u gdje mu se može prijaviti problem.  

 

Tihomir Glavurtić komunalni redar Općine Šolta ima mail. 

 

Načelnik iznosi da je bio svjedok pun kontejner u Nečujmu krupnog otpada i Komunalno je sve 

očistilo i onda je ponovno za par sati sve bilo puno. 

Iznosi da će nazvati Direktoricu i da će napraviti akciju da počiste krupni otpad. 

 

Predsjedatelj iznosi da  smatra da na određene lokacije treba staviti kamere koje nisu više tako skupe, 

a da nam daju mogućnost da onome tko je bacio otpad fino pošaljemo račun. 

 

Nakon konstatacije da je iscrpljen dnevni red i da nema više zainteresiranih za raspravu 

predsjedatelj istu zaključuje  u 13:38 sati.  

 

 

 

ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 

Welda Begović             Ante Ruić 
 

 

KLASA: 021-05/20-01/05 

URBROJ:2181/03-01-20-2 

Grohote, 02.06.2020. 


